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RROOMMÂÂNNIIAA  

JJUUDDEEŢŢUULL  BBAACCĂĂUU 

CCOOMMUUNNAA    GGAAIICCEEAANNAA    

--CCOONNSSIILLIIUULL  LLOOCCAALL--  
Tel: 0234.283614, fax: 0234 283674 

E-mail : contact@comunagaiceana.ro      

 NR.858 DIN 22.02.2023 

PROCES-VERBAL 

Incheiat astazi 22 februarie 2023 , in sedinta ordinara a  membrilor Consiliului Local  

Gaiceana. 

 Sedinta este deschisa de catre secretarul general cu delegatie  al unitatii administrativ 

teritoriale Gaiceana, dna Talaz Mariana, care face cunoscut membrilor Consiliului Local 

Gaiceana ca au fost convocati in sedinta ordinara , conform dispozitiei primarului comunei 

Gaiceana, inregistrata sub nr. 29/ 2023. 

 Se constata, din consultarea condicii de prezenta, ca din cei 11 consilieri convocati,sunt 

prezenti 10 consilieri,dintre care unul participa online, respectiv Pogar Laurentiu. 

 Sedinta fiind statutara, isi poate incepe lucrarile. 

La sedinta participa din partea executivului, dnul primar Florea Danut si dnul viceprimar Bejan 

Vasile. 

 In continuare, secretarul general cu delegatie solicita d-lui primar sa supuna spre aprobare 

procesul verbal de la sedinta anterioara si proiectul ordinii de zi. 

Se supune la vot procesul verbal de la sedinta anterioara, care este votat cu 9 voturi pentru, 1 

abtinere-Fodor Radu. 

Dnul primar da citire ordinii de zi, care este aprobata cu 10 voturi pentru. 

Primul punct Proiect de hotarare privind stabilirea mandatului reprezentantului legal al 

Unității Administrativ-Teritoriale Gaiceana pentru ședința Adunării Generale a 

Acționarilor a S.C. Compania Regională de Apă Bacău S.A. din 27.02.20323 

Presedintele de sedinta solicita inscrieri la cuvant 

Dl Abdula Stefanel- de ce se trece din nou pe ordinea de zi acest proiect de hotarare? 

Dl Primar-explica necesitatea aprobarii, motivat de adresele primite de la ADIB 

Dl Bondea Gheorghe-noi nu avem treaba cu asta 
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Dl Bejan Vasile- propune sa participle la sedintele CRAB Dl primar Florea Danut 

Nemaifiind inscrieri la cuvant se supune la vot, proiectul fiind aprobat cu 8 voturi , 2 abtineri (Dl 

Abdula Stefanel, Dl Fodor Radu) 

 

Al doilea  punct Proiect de hotarare Privind aprobarea decontarii cheltuielilor pentru naveta la 

si de la locul de munca  a cadrelor didactice si a personalului didactic auxiliar de la Școala 

Gimnazială Gaiceana pentru  luna ianuarie 2023 

Presedintele de sedinta solicita inscrieri la cuvant 

Nefiind inscrieri la cuvant se supune la vot, proiectul fiind aprobat cu 8 voturi pentru, 1 abtinere-

Dl Bondea Gheorghe, 1 impotriva-Dl Abdula Stefanel 

 

Al treilea  punct Proiect de hotarare Privind privind rectificarea bugetului local de venituri si 

cheltuieli aferent anului 2023, prin suplimentarea bugetului cu suma de 115 mii lei 

Presedintele de sedinta solicita inscrieri la cuvant 

Dl Primar Florea Danut explica de unde provin banii 

Nemaifiind inscrieri la cuvant se supune la vot, proiectul fiind aprobat cu 10 voturi pentru 

 

Al patrulea  punct Proiect de hotarare privind mentinerea consumului mediu de carburant si 

ulei pentru autovehiculele si utilajele aflate in dotarea si patrimoniul UAT Comuna 

Gaiceana, judetul Bacau, stabilit prin HCL Gaiceana nr.35 din 28.06.2022 

 

Presedintele de sedinta solicita inscrieri la cuvant 

Dl Abdula Stefanel nu este de acord cu acest consum, dimpotriva doreste sa se scada consumul 

de motorina pt a se face economie. 

Dl Fodor Radu- spune ca autogrederul si alte utilaje care nu se misca tot timpul anului de ce au 

alocate consum de motorina 

Dl Primar Florea Danut-  noi aprobam aceste cantitati dar daca nu se folosesc in luna respectiva,  

se pot folosi in luna urmatoare, de asemenea daca, cu dusterul  nu se fac drumuri de Bucuresti 

inr-o luna nu se va consuma toata cantitatea alocata. 

Dl Abdula Stefanel- cere ca in sedinta urmatoare  sa se vina cu un centralizator cu ce s-a 

consumat pentru a se vedea daca se justifica aceste cantitati. 

Nemaifiind inscrieri la cuvant se supune la vot, proiectul fiind votat cu 7 voturi , 3 impotriva (Dl 

Abdula Stefanel, dl Bondea Gheorghe si dl Fodor Radu) 
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Al cincilea  punct Proiect de hotarare Privind modificarea anexelor 1 si 2 din Hotararea Consiliului 

Local Gaiceana nr.57 din 21.10.2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 

intervenții, a indicatorilor tehnico-economici/ indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului 

general/devizului general actualizat  pentru obiectivul de investiții „MODERNIZARE ŞI REABILITARE 

DRUMURI DE INTERES LOCAL ÎN SATELE GĂICEANA, ARINI ŞI HUȚU, COMUNA GĂICEANA , JUDEȚUL 

BACĂU”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a 

sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului  

Presedintele de sedinta solicita inscrieri la cuvant 

Dl Primar Florea Danut- explica faptul ca s-a intevenit la standardul de cost deoarece s-au cerut 

clarificari de catre Ministerul Dezvoltarii, proiectantul a refacut lucrarea si domnii de la minister 

au explicat cum este bine. 

Dl Fodor Radu-drumul de la Gaiceana spre Arini, fiind ingust in unele locuri,  cum se va proceda 

cu santurile? 

Dl Pogar Laurentiu- deocamdata sa se faca  conform proiectului, apoi cand se va ajunge la 

lucrare se va clarifica. 

Nemaifiind inscrieri la cuvant se supune la vot, proiectul fiind aprobat cu 10 voturi pentru  

 

 

DIVERSE 

Dl Lehadus Victor mentioneaza ca s-a pus capac la un proiect privind buldoexcavatorul si nu 

intelege de ce nu se poate pune in functiune 

Dl Primar Florea Danut -se va repara 

Dl Lehadus Victor-trebuie aviz de specialitate pentru aceasta 

Dl Mihalachi Nicusor –unde s-a defectat buldoexcavatorul? 

Dl Pogar Laurentiu- buldoexcavatorul  a fost achizitionat  in conditiile in care se stie si a fost de 

2 bani 

Dl Primar Florea Danut- a fost achizitionat la mana a doua 

Dl Pogar Laurentiu- nu era voie sa se achizitioneze un utilaj la mana a doua 

Dl Abdula Stefanel- daca s-a defectat trebuie un specialist sa faca constatare  

Dl Bondea Gheorghe- sa se puna autogrederul in functiune , sa se faca treaba pe drumuri. 

 

 

      PRESEDINTE DE SEDINTA,                                  Pt  SECRETAR GENERAL,                                                                                                                               

                     Ghiurca Olimpia                          Talaz Mariana   


